《单词百科:valour是什么意思?valour怎么发音?valour的解释和用法》

英语单词valour是什么意思?valour怎么读?valour怎么发音?美加网为您整理了valour的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



valour怎么读

valour的读音:[væl (r)]

valour的意思

1、n.(尤指战斗中的)勇猛,英勇;

valour的近义词

- 1、backbone n.脊梁骨,脊椎;分水岭;支柱;决心,毅力;
- 2、boldness n.大胆,冒失,勇敢;魄力;
- 3、bravery n.勇敢,勇气;辉煌,华丽;刚毅;

- 4、courage n.勇气;无畏;胆量;
- 5、fearlessness n. 无畏, 勇敢:

valour的双语例句

1. His wounds bear witness to his valour.

他的伤证明了他的勇敢.

2. He showed valour and skill on the battlefield.

他在战场上显得骁勇善战.

3. He was himself decorated for valour in the war.

他自己因在战争中的英勇表现而获得了勋章。

4. The national struggle could only be sustained by the innate valour of the common people.

这一民族斗争只能靠着普通人民的固有的英勇精神支撑下去. NNN

5. Fortitude is distinct from valour.

坚韧不拔有别于勇猛.

6. Discretion is the better part of valour.

小心即大勇.

7. Wherever valour true is found, true modesty will there abound. (W.S. Gilbert)

真正的勇敢,都包含谦虚.(吉尔伯特)

8. That valour which is not founded on prudence calls rashness.

未经深思熟虑的勇武只能称作轻率.

9. Of the children of Simeon, mighty men of valour for the war, seven and one hundred.

25西缅支派, 能上阵大能的勇士有七千一百人.

10. At the summit the stamina and valour of our fighter pilots remained unconquerable and supreme.

最突出的是,我们的战斗机驾驶员们始终保持着不屈不挠的最大的毅力和勇气.

- 11, "Be ye men of valour"
- "你们要做勇者"
- 12. Frustrated by the valour of the men, they tried to break the spirit of our women.

受挫于男人的勇气,他们企图摧毁我们妇女的意志.

13. Wherever true valour is found, true modesty will there abound.

真正的勇敢,都饱含谦虚.

14. It is Better to trust to valour than to luck.

靠运气不如靠勇气.

15. Valour will fight, but discretion will run away.

英勇善战斗,谨慎会脱逃.

16. The time of trial will soon come; keep your valour till then.

考验的时刻就要到了, 你们留点力气到那时去耍吧.

17. At no time in his life has he shown more valour than in that case.

他一生中从来没有象那一回那样勇敢.

18. So Joshua ascended from Gilgal, he, and all the people of, and all themen of valour.

于是约书亚和他一切兵丁,并大能的勇士,都从吉甲上去.

以上是美加网为您整理的valour怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于valour的

用法、valour的释义、valour的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/valour